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Nr Vraag Antwoord
1 Raadsvoorstel: Gevraagde 

beslissingen. Bij beslispunt 1 wordt 
voorgesteld een zienswijze in te 
dienen over de jaarstukken 2019. 
Bij beslispunt 4 wordt voorgesteld 
om het college te verzoeken aan  
het DB kenbaar te maken dat er 
geen zienswijzen worden 
ingediend.
Vraag: Zijn de beide beslispunten 
niet tegenstrijdig met elkaar? Graag 
uw toelichting.

Antwoord: Uw veronderstelling klopt. Beslispunt 4 zal 
worden aangepast voor de vergadering van 2 juni 
2020. 

3. Instellen fonds voor steunmaatregelen

  GroenLinks
Nr
.

Vraag Antwoord 

1 Wat is het beoogde maatschappelijke 
effect van het programma en het 
steunfonds? 

Wat zijn de criteria om in aanmerking 
te komen voor een bijdrage vanuit 
het fonds

Wie beslist over toewijzing van 
steunbedragen?

Hoe wordt er afgewogen en door wie 
welke aanvragers wel en niet in 
aanmerking komen voor 
steunverlening vanuit het in te stellen 
fonds?

Zijn daarvoor criteria/ voorwaarden 
vastgesteld?

Hoe worden de uitgaven vanuit het 
programma aan de raad 
verantwoord?

Op welke manier wordt de raad 
geïnformeerd over de 
maatschappelijke resultaten van het 
programma en het steunfonds?

Het doel hiervan is om de vitaliteit van de gemeente 
en de gemeenschap zoveel als mogelijk in stand te 
houden, gevolgen van de Coronacrisis te beperken en 
de vitaliteit op termijn te herstellen.

Het college werkt deze maatregelen momenteel uit en 
informeert u hierover, en over de bestedingen, via 
tussentijdse Raadsmemo’s. 

Het college van B&W.

De afweging door het college is op basis van 
toetsingscriteria en een afwegingskader, welke het 
college momenteel uitwerkt.

Nee, nog niet. Het college heeft, vooralsnog, het 
voornemen om een onderscheid aan te brengen in 
een compensatiemaatregel, een exploitatiebijdrage of 
een stimuleringsbijdrage. Deze kunnen zowel 
specifieke als generiek van aard zijn. Belangrijk 
daarbij is o.a. dat het verzoek niet (volledig) past 
binnen een andere overheidssteunmaatregel en dat 
het verzoek het algemeen belang dient.

Het college informeert u via tussentijdse 
Raadsmemo’s, over de bestedingen en ook over de 
toetsingscriteria en het afwegingskader.

Het college neemt dit mee in de tussentijdse 
Raadsmemo’s.

Indien u het verslag wil terugluisteren gaat u naar de 
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informeert u hierover, en over de bestedingen, via 
tussentijdse Raadsmemo’s.

2 Wanneer kan de gemeenteraad 
deze kaders vaststellen ?

Zie 1.

3 Waarom worden kaders en 
financiële dekking niet tegelijkertijd 
aan de gemeenteraad 
aangeboden ?

Uw raad wordt, met voorliggend voorstel, gevraagd om 
het inhoudelijke kader (instellen Corona Steunfonds 
voor acute noodmaatregelen op de korte termijn en 
maatregelen voor herstel op de lange termijn) en het 
financiële kader (instellen bestemmingsreserve van € 
0,4 miljoen) op 2 juni vast te stellen.
De toetsingscriteria ziet het college als uitwerking van 
het door u gestelde kader.

4 Worden voor steun aan 
ondernemers en sociaal-culturele 
en maatschappelijke organisaties 
en verenigingen verschillende 
kaders vastgesteld ?

Ja, in het afwegingskader en de toetsingscriteria is er 
onderscheid tussen steun aan ondernemers enerzijds 
en organisaties en verenigingen anderzijds. 

5 Wanneer stelt het college het 
afwegingskader vast of wordt de 
gemeenteraad hierbij betrokken en, 
zo ja, hoe ? 

De vaststelling is beoogd in de 2e week van juni. Uw 
raad wordt hierover geïnformeerd, en over de 
bestedingen, via tussentijdse Raadsmemo’s.

6 In het raadsvoorstel kan worden 
gelezen dat het college kiest voor 
maatwerkoplossingen. Waarom en 
zijn er ook generieke maatregelen 
mogelijk ?

Generieke maatregelen kunnen vanwege juridische 
vereisten noodzakelijk zijn: Binnen het onderscheid van 
een compensatiemaatregel, een exploitatiebijdrage of 
een stimuleringsbijdrage, zien wij zowel specifieke als 
generieke oplossingen. Het zwaartepunt ligt vooralsnog 
op het specifieke maatwerk. Wij informeren u hier 
nader over via tussentijdse Raadsmemo’s.

7 Onder het kopje Communicatie is 
de verantwoording aan de raad in 
twee zinnen aan de orde. Mogen wij 
aannemen dat de tweede zin 
gelezen kan worden als “De 
ingezette gelden worden via 
maandelijkse raadsmemo’s aan de 
raad gemeld”. Zo nee, bent u bereid 
de verantwoording mee te nemen in 
het voorstel over de kaders voor het 
programma ?

Ja, u mag aannemen dat wij u tussentijds informeren 
over de ingezette gelden via Raadsmemo’s. De 
frequentie hangt samen met de bestedingen.

4. GR Cocensus jaarstukken en begroting 
-

5. GR RHCA jaarstukken en Begroting
-

6. GR Geestmerambacht jaarstukken en begroting
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-Is het Visiedocument al voor 15 
september 2020 vastgesteld .

-Wordt bij vaststelling van het 
Visiedocument ook de financiële 
consequenties inzichtelijk.

-Indien er geen Visiedocument 
wordt vastgesteld, is het dan 
legitiem om dat mee te nemen in 
het meerjarenperspectief.  

-Ten aanzien meerjarenperspectief. 
Hebben we het dan over de 
gewijzigde begroting 2020 of 
begroting 2021

in de conceptstukken zichtbaar is

Nee

Ja

Wij veronderstellen dat u uw vraag stelt vanuit de 
veronderstelling dat nog niet voor 15 september 2020  
het visiedocument is vastgesteld. Het antwoord op uw 
vraag is Ja. Er spelen tegelijkertijd twee processen die 
inhoudelijke en financiële aandacht vragen: de aanpak 
van de gevolgen van de coronacrisis en een uitwerking 
van de eerste zichtbare effecten van een 
visiedocument voor de GR Geestmermbacht dat door 
de betrokken participerende partijen gedragen wordt. 
De gevolgen van het visieproces zullen voor zover op 
dat moment bekend in de toelichting van het 
meerjarenperpectief worden uitgelegd.

De begroting 2021 en die van de daarop volgende 
jaren.
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VVI dicht kan?

worden maximaal benut waardoor het evt. sluiten van 
bepaalde lijnen leidt tot het storten van in principe 
brandbaar restafval. Dat is ongewenst.

2

Zo ja, klopt het dat de leverantie van 
warmte aan het warmtenet dan 
geleverd en gegarandeerd wordt 
door de bio-energiecentrale?

De warmte aan het warmtenet wordt al sinds 2018 
geleverd door de bio-energiecentrale van HVC en niet 
meer door de afvalenergiecentrale.

3

Welke grondstof wordt gebruikt door 
de bio-energiecentrale?

In de bio-energiecentrale wordt niet herbruikbaar 
afvalhout verstookt.

4

En waar komt deze grondstof 
vandaan?

Dit niet herbruikbare afvalhout bestaat o.a. uit 
houtafval afkomstig van de afvalbrengstations van de 
aandeelhoudende gemeenten en hout afkomstig uit 
bouw- en sloopafval. Het is afkomstig uit Nederland.

8 GR Omgevingsdienst NHN jaarstukken en begroting

   GroenLinks
Nr
.

Vraag Antwoord 

1 Bijlage Controleverklaring 
Jaarrekening 2019
Vraag: - kunt u toelichten wat deze 
"Controleverklaring over de 
jaarrekening 2019 van de 
Gemeenschappelijke regeling 
Regio Midden-Holland te Gouda" 
te maken heeft met de  GR 
Omgevingsdienst Noord-Holland 
Noord?

Deze accountant werkt blijkbaar ook voor andere 
omgevingsdiensten en is er met knippen en plakken 
iets fout gegaan. Deze omissie was al opgemerkt en 
hersteld. Wellicht heeft u een oude versie ontvangen. 
Als bijlage treft u de recent aangeleverde bijlages.
(deze zijn in de app geplaatst)

9. BP locatie De Overbrugging N-S

   GroenLinks
Nr
.

Vraag Antwoord 

1 In tegenstelling tot het beleid worden 
de benodigde parkeerplaatsen deels 
op de openbare weg gerealiseerd.

Reactie nota blz 7 het principe van 
parkeren op eigen terrein wordt 
losgelaten tbv het project worden 
parkeerplekken gerealiseerd op de 
openbare weg.

Vraag: waarom is hier voor 
gekozen?

Het parkeren ten behoeve van deze ontwikkeling 
wordt geheel op eigen terrein opgelost. Dit is het 
uitgangspunt. Conform het plan dienen 49 
parkeerplaatsen te worden gerealiseerd. Dit is ook de 
berekende parkeerbehoefte ten behoeve van 27 
sociale huurappartementen en 5 vrijstaande 
woningen. Paragraaf 3.10.2 van de toelichting van het 
bestemmingsplan zal hier nog op worden aangepast. 
Ten behoeve van het creëren van (marginale) 
flexibiliteit in de uiteindelijke parkeeroplossing, is een 
afwijkingsmogelijkheid in de planregels en bijbehorend 
plangebied opgenomen. Dit maakt het creëren van 
parkeerplaatsen in de openbare ruimte, na toepassing 
van de afwijkingsmogelijkheid, mogelijk. Voorgaande 
is in overeenstemming met het Parapluplan 
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mogelijke ontheffingsaanvraag voor de wezel niet 
(meer) aan de orde. Er zijn derhalve geen verdere 
consequenties. 
Verdere uitleg hierover staat op pagina 19 en 20 van 
de toelichting van het bestemmingsplan. 

3 Reactienota/BP: er lijkt nog geen 
consensus te zijn over als er een bal 
over het (hogere) hek geschoten 
wordt en vervolgens schade aanricht 
aan bijvoorbeeld auto’s of 
glasschade aan het gebouw wie daar 
straks aansprakelijk voor is. Hoe 
wordt dit opgelost?

In de grondexploitatie De Overbrugging is een bedrag 
opgenomen t.b.v. een ballenvanger (post 58). Deze 
heeft tot doel ballen tegen te houden om hierdoor 
schade, bijvoorbeeld aan auto’s, te voorkomen. In 
overleg met de voetbalvereniging zal een keuze 
worden gemaakt hoe deze precies uitgevoerd wordt. 
De uitvoering hiervan zal plaatsvinden tegelijkertijd 
met de inrichting van de openbare ruimte.

10. Advisering mbt. Zendmachtiging

   GroenLinks
Nr
.

Vraag Antwoord 

1 Uit t voorstel:  Hier is met het oog op 
de gemeentelijke fusie en de vorming 
van een streekomroep strategisch 
voor gekozen door Stichting Radio 
Langedijk, Stichting Heerhugowaard 
A Life en Stichting Media platform 
Alkmaar (handelend onder de naam 
Alkmaar Centraal).

Vraag: Is er een reactie van Alkmaar 
Centraal op de voorstel? Is daar naar 
gevraagd door de colleges van HHw 
en Langedijk ? En zo niet, is er reden 
waarom daar niet om gevraagd is?

ANTWOORD: Ja, Alkmaar Centraal ondersteunt het 
voorstel. Dit is namens het college van 
Heerhugowaard en het college van Langedijk 
nagevraagd bij Alkmaar Centraal. De voorzitter van 
Alkmaar Centraal en tevens voorzitter van Stichting 
Heerhugowaard A Life (Heerhugowaard Centraal) 
heeft de aanvraag voor de zendmachtiging voor het 
grondgebied van de gemeente Langedijk gedaan bij 
het Commissariaat Van De Media. 
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